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گزارش

بررسی نحوه بازگشایی مدارس و دانشگاه ها
و برگزاری امتحانات در مجلس

عضو کمیســیون آموزش از برگزاری جلسه این کمیسیون برای 
بررسی نحوه بازگشــایی مدارس و دانشگاه ها و همچنین زمان و 

شیوه برگزاری امتحانات دانش آموزان، خبر داد.
اسدالله عباسی عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای 
اســامی در گفت وگو با خبرنگار پارلمانی خبرگزاری تسنیم، از 
نشست مشــترک اعضای این کمیســیون با منصور غامی وزیر 
علوم، تحقیقات و فناوری و محسن حاجی میرزایی وزیر آموزش و 

پرورش در هفته جاری خبر داد.
وی افزود: با توجه به اینکه مجلس در روزهای )19 و 20 فروردین( 
جلسه علنی دارد و نمایندگان در جلسات حضور می یابند، جلسه 
کمیســیون نیز با هماهنگی با وزرای علوم و آموزش و پرورش در 

یکی از روزهای سه شنبه و یا چهارشنبه برگزار می شود.
عضو کمیسیون آموزش مجلس با بیان اینکه در این جلسه نحوه 
بازگشــایی مدارس و دانشگاه ها بررسی می شــود، اظهار داشت: 
قرار اســت وزرای علوم و آموزش و پرورش گزارشــی از وضعیت 
آموزش مجــازی، تصمیم گیــری درباره برگــزاری کاس های 
جبرانی و همچنین زمان و نحوه برگزاری امتحانات دانش آموزان و 

دانشجویان، گزارشی به اعضای کمیسیون ارائه دهند.
عباسی تصریح کرد: در ادامه جلسه قرار است تا لوایح و طرح های 
اعاده شده از ســوی شــورای نگهبان به کمیســیون آموزش و 

تحقیقات بررسی و تعیین تکلیف شود.

عایدی چند میلیاردی کرونا برای کشور!
عضو کمیسیون انرژی مجلس کاهش مصرف بنزین را ازجمله آثار 
مثبت تحمیل شده ازسوی کرونا دانست و گفت: درصورت صادرات 
بنزینِ صرفه جویی شده در روزهای کرونایی، کشور به درآمد چند 

میلیارد تومانی یا دلاری خواهد رسید.
سیدعلی ادیانی در گفت وگو با خبرگزاری خانه ملت به راهکارهای 
عبور از پیامدهای اقتصادی شیوع بیماری کرونا اشاره کرد و گفت: 
آثار اقتصادی کرونا را از دو جهت مثبت و منفی می توان بررســی 
کرد یکی از جنبه خسارت ها و خسران هایی است که به کشور وارد 
کرده، چراکه تعطیلی و تقلیل بنگاه هــای اقتصادی، کارخانه ها، 
تجمعات، ارکان اصلی قانون گذاریو... آثار مثبتی در ســبد درآمد 

ملی کشور نخواهد داشت.
نماینده مردم قائم شهر، ســوادکوه و جویبار در مجلس شورای 
اسامی  شیوع کرونا را دارای آثار مثبت اقتصادی، انسانی و جانی 
نیز دانست و توضیح داد: جاده های کشور سالانه حدود 15 هزار 
کشته دارند این میزان کشــته منهای معلولیت ها و خسارت های 
مالی تصادف ها است لذا به یقین امسال 3 هزار کشته جاده ای کمتر 
خواهیم داشت چراکه مسافرت ها در پی شیوع بیماری منحوس 
کرونا کم شده اند که این موضوع نفع اقتصادی و جانی برای همگان 

به دنبال دارد.
ادیانی دیگر آثار مثبت کرونا را مرتبط با مســائل زیست محیطی 
عنوان کرد و گفت: کاهش مصرف بنزین از دیگر آثار مثبت تحمیل 
شده ازسوی کرونا است چراکه نسبت به سال گذشته در این ایام، 
روزانه حدود 50میلیون لیتر کمتر بنزین مصرف می شود که اگر 
ضربدر قیمت یک لیتر فوب خلیج فارس شــود میلیاردها دلار یا 
تومان برای کشور عایدی اقتصادی دارد البته درصورتی که بتوان 

بنزینِ صرفه جویی شده را صادر کرد.  
عضو کمیسیون انرژی مجلس با بیان اینکه مردم در این شرایط از 
مجلس، دولت و دستگاه قضا انتظاراتی دارند، اظهار کرد: اگرچه 
دولت قدم هایی برای مردم برداشته است اما افراد روزمزد، کارگران، 
دستفروش ها، واحدهای تولیدی خرد، مدت هاست نه تنها آورده ای 
نداشتند بلکه باید مالیات، اقساط بانکی و عوارض را نیز پرداخت 

کنند که دولت باید گام هایی نیز برای رفع این مشکات بردارد.
به گفته ادیانی، مجلس نیز باید بازنگری و واکاوی قوانین موجود را 
در دستور کار خود قرار دهد و اجازه جا به جایی برخی از ردیف ها را 
به دولت دهد تا خسارت های اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی ناشی 

از ویروس جبران شود.

تسهیلات حمایتی دولت نباید از بازار دلالی
سر درآورد

عضو کمیســیون اقتصادی مجلس گفت: بر اساس برنامه ریزی 
صورت گرفته، قرار است که در نشســت هفته آینده مجلس راه 
کارهایی را برای ایجاد ساختار دقیق و شفاف جهت ارائه تسهیات 
و کمک های باعوض به واحدهای تولیدی و اقتصادی تعیین کنیم 

تا اعتبارات به مصرف کننده واقعی برسد.
محمود بهمنی عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسامی 
در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، با اشــاره به برنامه 
ریزی دولت برای ارائه تسهیات و کمک های باعوض به واحدهای 
اقتصادی متضرر ناشی از شیوع بیماری کرونا، گفت: قطعا دولت 
قبل از اجرای این برنامه، باید ســازوکار و برنامــه ریزی دقیقی 
را صورت دهد تا از اقدامات ســلیقه ای در واگــذاری اعتبارات و 

تسهیات جلوگیری شود.
نماینده مردم ســاوجباغ، نظرآباد و طالقان در مجلس شورای 
اسامی ادامه داد: قطعا اگر سازوکار و ساختار شفاف و درستی در 
ارائه تسهیات ایجاد نشــود، اقدامات سلیقه ای صورت گرفته و 
برخی مدیران این تسهیات و حمایت های مالی را خارج از شبکه 
کنترل و نظارت به افرادی که دوســت دارند، واگذار می کنند و 
بعد از آن مشخص می شــود که این اعتبارات از بازار دلالی سر 

درآورده است.

کرونا بر منابع ریالی دولت 
تاثیرگذاشته است

رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: کرونا بر منابع 
ریالی دولت تاثیر گذاشته است.

به گزارش حبرنگار پارلمانی خبرگزاری تســنیم، 
محمدباقر نوبخت رئیس ســازمان برنامه و بودجه  
در جلسه علنی صبح امروز )سه شنبه 19 فروردین( 
مجلس  گفت: ویروس کرونا آثــار اقتصادی و مالی 
داشته است و  این آثار یکی بر دولت و دیگری بر مردم 

و جامعه بوده است.
وی ادامه داد: دربــاره دولت باید عرض کنم کرونا تا 
الان روی منابع دولت اثرگذار بوده است. با توجه به 
این که یکی از مولفه های تامین منابع در بودجه سال 
جاری فروش نفت و فرآورده ها بــوده و با عنایت به 
کاهش تقاضای جهانــی و افت قیمت نفت می توان 
گفت در این زمینه به شــدت بر منابع ریالی و سهم 

نفت اثر منفی داشته است.
رئیس ســازمان برنامه و بودجه افزود: مولفه بعدی 
مالیات است؛ با توجه به شرایط رکودی و تصمیمی که 
دولت برای هماهنگی با بنگاه های تولیدی، مشاغل 
و کسب وکارهای خرد داشته، یک امحال سه ماهه 
صورت گرفت لذا ما از نظر درآمدی از محل مالیاتی 
با عدم تحقق مواجه شــدیم و در این میان مخارج 

غیرقابل اجتنابی هم وجود دارد.
معاون رئیس جمهور افــزود: در واقع این بحران نه 
تنها بر خزانه ما اثرگذار بوده بلکه در بخش دیگری از 
منابع که در قانون بودجه پیش بینی شده تاثیرگذار 
بوده است؛ ضمن این که باید تعهداتی مثل پرداخت 
یارانه 45 هزار تومانی، بیش از 31 هزار میلیارد تومان 
حمایت معیشتی، 12.5 هزار میلیارد تومان خرید 
تضمینی گندم، 5100 میلیارد تومان طرح تحول 
سامت و 15 هزار و 550 میلیارد تومان سهمی که 
باید به نهادهای حمایتی داده شود نیز محقق شود. 
فردا 20 فروردین ماه باید 4400 میلیارد تومان برای 
یارانه ها پرداخت شود؛ ما یک پرداخت نیز در دهم 
فروردین ماه داشتیم ضمن این که مصرف بنزین از 
بیش از 90 میلیون لیتر بــه 42 میلیون لیتر در روز 
رســیده و آنچه از محل صرفه جویی بنزین می شد 
عرضه کرد با توجه به کاهش تقاضا در کشــورهای 

همسایه مشکات خود را دارد.
نوبخت عنوان کرد: دولت در یکی از حســاس ترین 
مراحل مدیریت منابع خود است تا به حال در خاطر 
ندارید که پرداخت حقوق ها به تاخیر بیفتد یا یارانه ها 
با تاخیر مواجه شــود. وظیفه دولت این اســت که 
هنر مدیریت خود را روی مدیریت منابع و مصارف 
بگذارد و طرح های عمرانی را هم تا جایی که می شود 

آماده کند.
وی با اشاره به ضرورت حمایت های بهداشتی، درمانی 
و همچنین حمایت از کسب وکار مردم، اظهار کرد: 
ما در حوزه ســامت تاش کردیم اعتبارات بخش 
ســامت را پرداخت کنیم. به خصــوص که بیمه 
سامت اگر تخصیص را دریافت کند می تواند کارانه 
کادر بیمارستان را پرداخت کند؛ لذا پرداخت 100 
درصد اعتبارات بیمه سامت سیاست دولت است 
و امروز یا فردا 100 درصــد اعتبار حوزه ردیف های 
حوزه بهداشــت و درمان تسویه می شــود. از این 
جهت تا الان 3560 میلیارد تومان ویژه تقویت ستاد 
ملی، ستاد تهران بزرگ و استان ها به عنوان تنخواه 
اختصاص پیدا کرده همچنین 600 میلیارد تومان 
دیگر برای برخی دانشگاه ها که نیاز به تنخواه دارد 
در نظر گرفتیــم و 12 هــزار و 400 میلیارد تومان 
برای تجهیزات بیمارستان ها جهت مقابله با کرونا، 
دارو، البسه، پوشــاک ویژه کادر درمان، کیت های 
آزمایشگاهی و جبران کمبود درآمدهای اختصاصی 

دانشگاه ها در ماه های آینده اختصاص می یابد.
نوبخــت  با بیان این کــه دولت از جهــت منابع در 
معرض آسیب ســختی قرار گرفت، تاکید کرد: ما 
به شــرکت های داخلی دانش بنیان لیست نیازهای 
وزارت بهداشت اعم از تجهیزات، البسه، دارو و موارد 
ویژه بیمارستان ها ارائه می کنیم و اگر شرکت های 
داخلی هم بتوانند آن را تامین کنند یک سنت هم 
از خارج وارد نمی کنیم. همچنین یک میلیارد یورو 
برای وزارت بهداشت در ماه های آینده جهت مقابله و 

مدیریت بیماری کرونا اختصاص خواهد یافت.
وی اظهار داشــت: دولت با همه ســختی ها خود را 
موظف کرد که جامعه هدف را شناســایی و در حد 
مقدور به آنها کمک کند اولین شناسایی سه میلیون 
نفر کسانی بودند که حقوق ثابت و مالکیت نداشتند 
که به این افراد )حدود ســه میلیون نفر( از 200 تا 
600 هزار تومان در اسفندماه پرداخت کردیم و یک 
بســته هم در چند روز آینده پرداخت خواهد شد. 
گروه دوم کسانی هستند که درآمد فصلی یا روزمزد 
داشتند و حدود چهار میلیون نفر هستند که برای 
اینها در کارت یارانه شــان یک تا دو میلیون تومان 
شارژ می کنیم و با تنفس چند ماهه طی دو سال آن 
را از یارانه شان کســر خواهیم کرد که هشت درصد 
سود تسهیات آن را سازمان برنامه و بودجه به عهده 
خواهد گرفت. همچنین مقرر شد برای 78 میلیون 
نفر در صورت تقاضا در کارت خریدشان یک میلیون 

تومان با سود 12 درصد شارژ کنیم.

بانک مسکن اقساط وام مسکن را تعلیق کند
رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسامی گفت:در شرایطی که شیوع بیماری کرونا، اقتصاد بسیاری از خانوارها را متاثر کرده است عدم تعلیق سه ماهه 
اقساط تسهیات مسکن توسط بانک مسکن قابل پذیرش نیست. محمدرضا رضایی کوچی رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسامی در گفت وگو با خبرنگار 
خبرگزاری خانه ملت، با تأکید بر لزوم اجرای تعلیق سه ماهه اقساط تسهیات بانکی توسط بانک مسکن، گفت: قطعا در شرایط کرونایی به صاح نیست که بانکی 
مانند بانک مسکن اقساط تسهیات را تعلیق نکند. نماینده مردم جهرم در مجلس شورای اسامی ادامه داد: این موضوع واضح و مبرهن است که متقاضیان تسهیات 

مسکن اغلب از قشر ضعیف و متوسط جامعه هستند، بنابر این تعلیق سه ماهه اقساط تسهیات می تواند کمک شایانی به اقتصاد خانوارها کند.

بهارستان
اخبار

رییس کمیسیون ویژه حمایت از 
تولید ملی مجلس قاچاق و واردات 
بی رویــه کالا را از جملــه آفت های تولید 
دانست و گفت: دســتگاه های اجرایی باید 
تمام توان خود را برای جلوگیری از قاچاق 
کالا به کار برند تا زمینه جهش تولید فراهم 

شود.
حمیدرضــا فولادگر رییس کمیســیون 
ویژه حمایــت از تولید ملــی و نظارت بر 
اجرای اصل 44 قانون اساســی مجلس در 
گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت  
با اشاره به فرمایشــات مقام معظم رهبری 
به مناسبت فرا رسیدن نوروز و عید مبعث 
پیامبر اعظم)ص(، گفــت: تحقق »جهش 
تولید« مستلزم اســتفاده از ظرفیت مرکز 
پژوهش های مجلس شــورای اســامی و 
نقطه نظرات کارشناســان بــوده تا از این 
طریق راهکارهای اجرایی شدن شعار سال 

مشخص شود.
نماینــده مــردم اصفهــان در مجلس به 
ماموریت دکتر لاریجانی به کمیسیون ویژه 
حمایت از تولید ملی اشــاره کرد و افزود: 
رئیس مجلس شورای اسامی طی نامه ای 
اولویت های 10 گانه »جهــش تولید« را 
اباغ و خواستار شناســایی ظرفیت های 

قانونی و پژوهشی این موضوع  شدند.

مجلس یازدهم جهش تولید را 
اولویت خود قرار دهد

وی اظهار کرد: اگرچه در شــرایط شــیوع 

کرونا برگزاری جلســات کمیســیون های 
مجلس با محدودیت هایی روبه رو اســت 
اما می توان تعدادی از این جلســات را به 
صورت مجازی و باقــی را حضوری برگزار 
کرد تــا اقدامات لازم بــرای جهش تولید 

پیگیری شود.
این نماینده مــردم در مجلــس دهم با 
بیان اینکه مجلس یازدهــم باید جهش 
تولید را به عنوان اولویت خود قرار دهد، 
اظهار کرد: در مرحله نخست باید دیدگاه 
کارشناســان و متخصصان امر دریافت و 
گزارشی درباره راهکارهای اجرایی شدن 

»جهش تولید« مشخص شود، اگر پس از 
این اقدامات نیازی به وضع قوانین جدید 
بود، مجلس قوانیــن موردنیاز را تصویب 

می کند.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس با 
بیان اینکه برای جهش تولید باید از ظرفیت 
ها و پتانســیل هــای موجود به درســتی 
اســتفاده کرد، اضافه کرد: در حال حاضر 
بسیاری از ظرفیت های واحدهای تولیدی 
مانند نیروی انسانی و تجهیزات بااستفاده 
مانده که این امر بایــد با افزایش بهره وری 

اصاح شود.

قاچاق و وادرات بی رویه کالا
آفت های تولید

فولادگر قاچاق و واردات بی رویه کالا را از 
جمله آفت های تولید دانســت و ادامه داد: 
دســتگاه های اجرایی باید تمام توان خود 
را برای جلوگیری از قاچاق کالا به کار برند 
زیرا در سال های گذشته قاچاق سنگ پیش 
پای تولید بود اما بــا افزایش نرخ ارز جاذبه 
های آن کاهش و ایــن موضوع تا حدودی 
کم شد. این نماینده مردم در مجلس دهم 
ادامه داد: همچنیــن اجرای قانون حداکثر 
اســتفاده از تولید داخل می تواند منجر به 
»جهش تولید« شود، زیرا قانونگذار در این 
قانون راهکارهای مناسبی برای جلوگیری 
از واردات بی رویه و حمایت از تولید داخل 

ارائه کرده است.

جهش تولید در گرو جلوگیری از 
وادرات بی رویه و ظرفیت سازی برای 

صادرات است
رییس کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی 
مجلس با بیان اینکه مبارزه با قاچاق کالا، 
مدیریــت واردات، جلوگیری از واردات بی 
رویه و ظرفیت سازی برای صادرات زمینه 
ساز »جهش تولید« است، تصریح کرد: اگر 
تجارت تولید محور شده و تولید نیز صادارت 
محور شود، شعار سال اجرایی خواهد شد 
زیرا با تحقق این مهم نــه تنها بازار داخلی 
تامین می شــود بلکه می توان بازار ســایر 

کشورها را نیز به دست گرفت.

رییس کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی مجلس:

قاچاق، سنگ پیش پای »جهش تولید«

رئیس کمیســیون اقتصادی مجلــس از دولت 
خواست تا تدبیری برای افرادی که به دلیل شیوع 

کرونا بیکار شده اند داشته باشد.
الیاس حضرتی رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اسامی در نشست علنی روز سه شــنبه 19 فروردی قوه 
مقننه  گفت: امروز بعداز تعطیات طولانی  جلســه علنی 
مجلس برگزار شد گایه بنده از هیئت رئیسه این است  که 
چرا پارلمان را تعطیل کرد، اگرچه ستاد مقابله با کرونا اجاز 
ه نداد جلسه مجلس تشکیل شود اما با رعایت پروتکل های 

موجود  میشد جلسه مجلس را تشکیل داد.
وی با بیان اینکه در حاکمیت هرفردی باید بر ســر کار و 
پست خود باشد، اضافه کرد: ضمن تشــکر از عوامل کادر 
پزشکی کشــور در زمان کرونا اقدامات آنها امروز تداعی 

کننده خاطرات جنگ تحمیلی است.
نماینده تهــران در مجلس افزود: امروز کشــور ما با تمام 
مشکاتی که داشت و در زیر بار شدیدترین تحریم ها قرار 

داشت در مقایسه با کشور های که ادعای ابرقدرتی دارند 
منسجم عمل کرد، تمام تاش ضد  در ابتدای بحران کرونا 
این بود که حکومت ایران را یک حکومت ناکارا جلوه دهند 

که موفق نشدند.
رئیس کمیســیون اقتصــادی مجلس با تاکیــد براینکه 
اقشار مختلفی همچون حاشیه نشــین ها  و بیکار ها پس 
از کرونــا در حال نابودی هســتند و بایــد حکومت برای 
آنها فکری بکنــد و امکاناتی بــرای آنها در نظــر بگیرد، 
اظهارداشت:افرادی که در درآمد روزانه داشتند و افرادی 
که در کارگاه های کوچک و بزرگ بیکار شــده اند که باید 

برای اینها فکری کرد.
حضرتی با بیان اینکه  بسته اقتصادی دولت برای شروع بد 
نیست و باید کامل شود، افزود: وام 12 درصدو  اعطای یک 
ملیون تومان به 23 میلیون نفر برای خرید کالا خوب است 

که باید تکمیل شود.
وی با تاکید براینکه کاش کوپن در کشور پایه ریزی میشد 

که خیال مردم راحت می شد، ادامه داد: امروز در آمد دولت 
از فروش نفت پائین آمده اســت  و باید بــرای گذار از این 
شرایط از سیستم بانکی کمک بگیریم واوراق قرضه چاپ 

کنیم واز مردم قرض بگیریم.

حضرتی:دولت برای حاشیه نشین ها و بیکار شده ها تدبیری داشته باشد

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: در روزهای آینده در برخی استان ها 
به مرحله مهار خواهیم رسید و امیدوارم تا پایان اردیبهشت ماه به نقطه بهتری 
برسیم. به گزارش تسنیم، سعید نمکی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در جلسه 
علنی صبح امروز مجلس شورای اسامی اظهار داشت: بنده از نماز صبح تا ساعت یک و دو 

بامداد مجبور به برگزاری جلساتم و از این بابت در جلسه امروز تأخیر داشتم.
وی در ادامه گفت: در رابطه با بیماری کرونا اولین گزارشات را از شهر ووهان چین دریافت 
کردیم. پس از اخذ گزارش ها، همکارانم را صدا کردم و برنامه هایی را برای مقابله با ورود 
احتمالی ویروس کرونا به ایران ترتیب دادیم. برای ما مشخص بود که یک ویروس جدید 

ما را گرفتار خواهد کرد.
نمکی افزود: اولین مورد این ویروس در سال 2003 با عنوان سارس کشور چین را گرفتار 
کرد که از خفاش به انسان منتقل شد. در سال 2012 نیز در خاورمیانه بروز کرد که از شتر 

به انسان منتقل شد که شتر توسط خفاش گزیده شده بود.
وزیر بهداشت بیان داشت: ما در روز نخست برای پروازهای مستقیم از چین تشکیل جلسه 
دادیم. تصمیم گیری لازم انجام و به همه دانشگاه های علوم پزشکی کشور دستورات لازم 
اباغ شد. از اوایل بهمن ماه دانشگاه ها را برای تخت خالی و آزمایشگاه آماده کردیم. سازمان 
جهانی بهداشت دو هفته بعد از ورود ویروس کرونا به ایران کیت آزمایشگاهی به ما داد اما از 
همان روزهای اول با همکاری انستیتو پاستور کیت جدید طراحی کردیم و دو آزمایشگاه 

ما آماده تشخیص بود.
نمکی ادامه داد: ما پیک آنفلوآنزای H1N1 در کشور داشتیم و منتظر بودیم تیپ B آن هم 
بروز پیدا کند. مواردی از شهر قم از سرماخوردگی حاد گزارش شد که 8 مورد آنفلوآنزای 
تیپ B تشخیص داده شد. در روز 29 بهمن دو مورد گزارش شد که دارای عائمی از کرونا 
بود. من همان موقع اعام کردم که این گزارش متفاوت است و باید مورد توجه جدی قرار 

بگیرد.
وی افزود: قبل از آن موارد زیادی آزمایش شده بود که تست کرونای آن ها منفی بود. 
در روز چهارشنبه 30 بهمن در جلسه هیئت دولت اعام کردم  که مواردی مشکوک 
مشاهده شده است که ظهر همان روز با خانم دکتر مختاری تماس گرفتم و آزمایش ها 
مثبت اعام شــد. من همان روز به مردم اعام کردم. هرچند برخی از دوستان گفتند 
که قبل از انتخابات درست نیست اعام بشــود، اما بنده اعام کردم چراکه صداقت و 

راستگویی بهتر است.

رئیس کمیسیون صنایع مجلس: وام یک میلیون نمکی: هنوز وارد مرحله مهار کرونا نشدیم
تومانی پاسخگوی نیاز مردم نیست

رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسامی گفت: نمی توان با ارائه 
وام یک میلیون تومانی که مدام از رســانه ملی اعام می شــود، پاسخگوی نیاز 
مردم بود. به گزارش خبرگزاری خانه ملت، عزیز اکبریان رئیس کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس شورای اسامی در جلسه علنی امروز)سه شنبه، 19 فروردین( پارلمان  با بیان اینکه 
وجود کرونا واقعیت غیرقابل انکار است که مســئولان وزارت بهداشت برای کنترل آن در 
جهادی بزرگ انجام وظیفه کرده اند، گفت: حدود 40 روز است که صنعت میوه جات کشور 
تعطیل شــده و بنابر اظهارنظرهای مختلفی که در این زمینه وجود دارد، تداوم این روند، 

سم بزرگی برای این بخش است.
وی با تأکید بر اینکه تاش های خوبی در زمینه کنترل ویروس کرونا انجام شده است، اظهار 
داشت: رعایت پروتکل های بهداشــتی باید به طور جدی مورد پیگیری قرار گیرد، یکی از 
موارد مهم در کنترل ویروس کرونا در کشور این است که به کوری چشم دشمنان، به رغم 
تحریم ها، توانستیم در این زمینه جواب مثبت بگیریم که عملکرد کشور در مقایسه با سایر 

کشورهای دنیا جای تحسین دارد.
رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس اضافه کرد: تعطیلی اصناف مختلف در پی تردد در 
سطح شهر به خوبی نمایان است، بنابراین مجلس باید برای خروج از این وضعیت، تدبیری 
بیاندیشد، زیرا بسیاری از صاحبان صنایع و اصناف دارای چک های چندین میلیون تومانی 
هستند که در معرض برگشت خوردن قرار دارد و تعدادی از آن ها نیز باید رقمهای کانی 
را بابت اجاره ملک شــان بپردازند. اکبریان با بیان اینکه اعِمال قرنطینه باید از 2 ماه قبل 
انجام می شد، اظهار داشــت: بنابراین تحقق این امر در این شرایط برای اتخاذ تصمیماتی 
در پسا کرونا، آینده اصناف مختلف و صاحبان صنایع را به گونه ای رقم می زند که مشکات 

ناشی از تعطیلی آن ها قابل جبران نخواهد بود.
وی با بیان اینکه رعایت پروتکل های بهداشتی و اتخاذ تصمیماتی از سوی دولت و مجلس 
برای تحقق اهداف جهش اقتصادی در کشور می انجامد، افزود: دولت باید برای حمایت از 

صاحبان صنعت و صنوف، تسهیات کم بهره پرداخت کند.
رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس تصریح کرد: برای حمایت از کارگرانی که در پی 
تعطیلی کارخانجات و شرکت ها مشــاغل خود را از دست دادهاند، در شرایط فعلی کشور 

باید تدبیری اندیشیده شود.


